نماذج خاتمات باللغة الإنجليزية مع الترجمة

خاتمة 1 بالإنجليزية مع الترجمة

Finally, the words may be long or short, but they remain sincere and come from those who have gone through such a situation and experienced this feeling. The vast earth cannot bear a person with deep sadness, and indeed the entire world can barely contain it. As for the bright, optimistic person, he is the one who finds the small, isolated hut alone. Like a large palace, and he sees the small spot of light as a bright sun, and from the ropes of its light he makes a garment that he puts on his body so that his heart and the hearts of others shine in this life.

وأخيرًا فإن الكلام قد يطول أو يقصر ، ولكنّه يظل صادقًا يصدر عمّن مروا بمثل هذه الحالة وجرب هذا الشعور ، إن الأرض الواسعة لا تستطيع تحمل إنسانًا عميق الحزن، بل العالم كله لا يكاد يسعه، وأما الإنسان المتفائل المشرق فهذا الذي يجد الكوخ الصغير المنعزل وحيدًا، كالقصر الكبير ، ويرى بقعة النور الصغيرة شمسا ساطعة، ويصنع من حبال نورها لباسا يضعه على جسده حتى يشرق قلبه وقلوب الآخرين في هذه الحياة.

خاتمة 2 بالإنجليزية مع الترجمة

And because every beginning must have an end, here I have reached the end of my research on the topic (the title of the research), and here I am, by God's grace and grace upon me, reaching the end of this humble research that looks at (the title of the research), and I hope that you have liked it. It clearly expressed the effort and diligence expended in the study, and in the end I hope that my pen has succeeded in presenting the research in the best possible way.

ولأن كل بداية لا بد أن يكون لها نهاية، وهنا أكون قد وصلت لنهاية بحثي عن موضوع (عنوان البحث)، وها أنا من فضل الله وفضله عليّ أصل إلى نهاية هذا البحث المتواضع الذي ينظر إلى (عنوان البحث)، وأتمنى أن يكون قد نال إعجابكم وأنه قد عبر بشكل واضح عن الجهد والاجتهاد المبذولين في الدراسة، وفي النهاية أتمنى في أن يكون قلمي قد نجح في تقديم البحث بأفضل شكل ممكن.

خاتمة 3 بالإنجليزي مع الترجمة

Now we have reached the end of the simple research, so we thank God, Lord of the Worlds, and may blessings and peace be upon the Seal of the Prophets, and upon all his family and companions. I hope, dear reader, that I have been successful in writing and that you have benefited from what was mentioned in this research on this important topic.

والأن نكون قد وصلنا إلى آخر البحث البسيط، فنحمد الله رب العالمين، والصلاة والسلام على خاتم الأنبياء، وعلى آله وصحبه أجمعين، وأتمنى عزيزي القارئ أن أكون قد وُفقت في الكتابة وأن تكون قد استفدت مما ذُكر في ذلك البحث عن هذا الموضوع المهام.

In the end, I hope that I have been granted God's blessings in writing examples of conclusions in the English language, adding their translations, and that you have found what you are looking for in this article.